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verslag Wereldraad 
 

datum:  ............... 3 december 2024 

uur:  ................... 20u – 22u40 

locatie:  .............. bib 

aanwezig:  .......... Monique De Temmerman, Jean Coen, Jan Van Riel, Hilde Filliers, Chris 

Martens, Paul Van Nylen, Lucienne Cavens, Nadine Bovyn, Erik Fuhl-

brügge 

verontschuldigd:  Frederika Houwelijckx, Bob Peeters, Josiane Frans, Gaby Van Dyck, Rita 

Stevens, Olivier Rul 

verslag door:  ..... Erik Fuhlbrügge

 

 

PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG  

/ 

 

PUNT 2. MEDEDELINGEN VANUIT HET COLLEGE 

Olivier stuurde een zeer fijne afscheidsmail. Deze werd erg geapprecieerd door de leden. 

We hopen Olivier nog een keer te zien op de nieuwjaarsvergadering van 7 januari. 

 

PUNT 3. RONDVRAAG  

Chris heeft foto’s bij uit Nepal over wat er allemaal gebeurt is met de noodhulp die Zoersel 

heeft gegeven. Zo werden er onder andere 15 zakken van 50 kg aardappelen, 76 zakken 

van 25 kg rijst, 150 muskietennetten, 25 sweaters en 80 matrassen. De centen worden dus 

nuttig besteed en komen de lokale situatie echt ten goede.   

 

Paul deelt mee dat we een vraag hebben gekregen van Salve.  Ze hebben met verschil-

lende vluchtelingen een optreden gegeven (Multicolors) in de kerk van Halle maar kwamen 

onverwachts een vervoerprobleem tegen vanuit het asielcentrum van Ranst.  Ze moesten 

er een bus voor inzetten. Ze vragen nu hulp om het vervoer te vergoeden. Gezien het op-

treden gratis was en dit een mooie samenwerking was met vluchtelingen, beschouwen we 

deze activiteit als sensibilisering en kan de bus vergoed worden.        

 

Monique geeft info over de filmvertoning in Malle. Deze is goed verlopen en had een 60-tal 

toeschouwers. Op 10 december gaat er terug een vertoning door in Halle Luja. We probe-

ren nog een beetje extra reclame te maken 

 

Jan vraagt steun om aan de nieuwjaarszangers een chocolaatje mee te geven met uitleg 

over eerlijke handel / kinderarbeid, zoals ieder jaar. De wereldraad keurt dit goed.    

 

Erik vermeldt dat we onze titel als faire gemeente moeten verlengen.  Dit is een tweejaar-

lijks iets dat via de fair-o-meter moet worden ingevuld.  We doen veel zaken die binnen 

deze faire gemeente-campagne vallen, maar communiceren er niet altijd over.  Een is een 

beetje een gewoonte geworden en deel van onze algemene werking.  Erik zal dit intern 
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opnemen met de verschillende collega’s van duurzaamheid, lokaal ondernemen en klimaat 

om dit eens tegen het licht te houden. Dit bespreken we dan op een volgende wereldraad 

om te kijken wat we hier extra rond kunnen doen.   

 

PUNT 4. NIEUWS UIT DE WERKGROEPEN 

 

PUNT 4.1 DE 11.11.11-CAMPAGNE 

Alles is heel vlot verlopen.  We konden weer op een 40-tal vrijwilligers rekenen om de brie-

ven allemaal te verdelen en aan de kerken een standje te bemannen.  Dit bracht trouwens 

samen 592,15€ op, meer dan andere jaren. 

 

PUNT 4.2 ZOERSELSE PROJECTAANVRAGEN 

Er kwamen geen nieuwe projecten binnen, maar deze projecten waren in oktober al goed-

gekeurd maar werden niet vermeld in het verslag: 

• Cerfat, bijencentrum in Bohicon 

• Lévons de misité: Larvenkwekerij, Bohicon 

 

Beide projecten worden goedgekeurd en gevraagd ze uit te betalen. 

   

PUNT 4.3  STEDENBAND 

Het bezoek aan Bohicon is heel goed verlopen.  We hebben alle projecten kunnen bezoe-

ken en kunnen zien dat alle middelen zinvol besteed zijn.  Zo is er een watertoren en bron 

voor drinkwater, 2 klaslokalen, een omheinde schooltuin en een magazijn gebouwd in de 

lagere school van Agadamé, Aquaponics geplaatst (en vormingen gegeven) bij de Jardi-

niers, internaat voor dove kinderen en St Camille, enz. 

Ook de andere thema’s werden doorgesproken zoals GloBe (het federale programma), di-

gitalisering, bibliotheek (met cybercafé en bibliomobiel), jongerenproject, enz.   

Ze hebben het na een moeilijke periode door vooral nationale wetgevingen en veranderin-

gen, terug meer in de hand. Ook fijn om te zien dat ze zelf zo enthousiast zijn over de re-

sultaten ervan.    

 

PUNT 4.4 KERSTMARKT  

Deze week wordt alles klaar gezet. Alle plekken zijn ingenomen. Alles is klaar.   

 

PUNT 4.4 KERSTMARKT 

Alle afspraken zijn gemaakt. 

 

VOLGENDE VERGADERING 

De nieuwjaarsvergadering gaat door op 7 januari om 20 uur in zaal Dorpszicht. 

We bekijken nog wie er een presentatie kan geven, maar voorlopig denken we aan Jef 

Slangen die meehielp bij Mercy Ships en Erik Breuls, onze bibliothecaris en zijn ervarin-

gen in Bohicon.   

Voor een hapje zal Monique nog een lijstje rond sturen.     


